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Det bes om at spørsmål som ønskes besvart under møtet må være overlevert ordfører/leder med kopi til politisk 
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Borgelig gruppe har anledning til gruppemøte på møtedagen, kl. 08.00 i møterom C. 

 



Saknr: 66/18 

FRØYA KOMMUNE 

Hovedutvalg for drift Møtebok 
Møtedato: 

11.12.2018 

Arkivsaksnr: 

18/3349 

Sak nr: 

66/18 

Saksbehandler: 

Siv-Tove Skarshaug 

Arkivkode: 

033 

Gradering: 

  

 

Saken skal behandles i følgende utvalg: 

66/18 Hovedutvalg for drift 11.12.2018 

 

GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTET 20.11.18  

 

 

Forslag til vedtak: 

 

Protokoll fra møtet 20.11.18 godkjennes som framlagt. 

 

Vedlegg: 

 

Protokoll fra møtet 20.11.18 

 



Saknr: 67/18 

FRØYA KOMMUNE 

Hovedutvalg for drift Møtebok 
Møtedato: 

11.12.2018 

Arkivsaksnr: 

18/3260 

Sak nr: 

67/18 

Saksbehandler: 

Thomas Sandvik 

Arkivkode: 

T51 

Gradering: 

  

 

Saken skal behandles i følgende utvalg: 

67/18 Hovedutvalg for drift 11.12.2018 

 

VEGLYS BEINSKARDET  

 

 

Forslag til vedtak: 

 

Hovedutvalg for drift opphever vedtak av 15.10.13 i sak 48/13 når det gjelder avsetning til fremtidige 

driftsutgifter til veglys, 5000 kr pr tomtesalg. 

  

Fondet, som har saldo på kr 246 787 overføres til prosjekt 551314 boligområdet Beinskardet, slik at det 

inngår i finansieringen i den videre utbygningen av boligfeltet. 

 

 

Vedlegg: 

 

Saksprotokoll hovedutvalget for drift 15.10.2013 

 

Saksopplysninger:   

 

I sak 48/13 15.10.2013 vedtok hovedutvalg for drift tomteprisen i Beinskardet boligfelt. I forbindelse med dette 

vedtaket var det inkludert i tomteprisen, en avsettelse på 5 000 kr pr tomt til fremtidig driftsutgifter til 

veglysene i boligfeltet. 

 

Saldo på dette fondet er pr 23.11.18 kr 246 787 

 

Vurdering: 

 

Kommunens revisor har i forbindelse med revisjon av kommunens regnskap kommet med følgende uttalelse 

om bruken av disse midlene: 

Salg av tomter er investeringsinntekter. Disse inntektene kan budsjetteres som rene 

investeringsinntekter til bruk i det året inntektene kommer, dvs. som finansiering av 

investeringsutgifter (ikke nødvendig å angi hva) eller de kan settes av til ubundne investeringsfond. 

 

Slik jeg leser saken, må utgiftene nevnt til veglys, være investeringsutgifter til vei, altså utbygging av 

veg frem til tomtene og oppsetting av veglys. 

 

Det er ingen mulighet til å bruke inntekter fra tomtesalg i driftsregnskapet og det kan derfor heller 

ikke være snakk om driftsutgifter i denne sammenhengen slik jeg ser det. 

Dersom det skulle ha vært tanken i vedtaket, har hovedutvalget gjort et vedtak som ikke er korrekt og 

som ikke er mulig å gjennomføre. 

 

Rådmann foreslår at hovedutvalg for drift opphever vedtak av 15.10.13 i sak 48/13 når det gjelder avsetning til 

fremtidige driftsutgifter til veglys, 5000 kr pr tomtesalg. 

  

Fondet, som har saldo på kr 246 787 overføres til prosjekt 551314 boligområdet Beinskardet, slik at det inngår 

i finansieringen i den videre utbygningen av boligfeltet. 



Saknr: 67/18 

 

I forbindelse med utbygningen på Beinskardet har kommunen to prosjekter, 551314 boligområdet Beinskardet, 

som har en saldo kr 369 455, midlene kommer fra tomtesalg i Beinskardet. Det andre prosjektet er 551526 

prosjektering vei, vann og avløp Beinskardet 3, og har en disponible saldo på kr 3 842 585,40 

 

Ny saldo på den konto som blir belastet: Prosjekt boligområdet Beinskardet 616 242 kr 

 



Saknr: 68/18 

FRØYA KOMMUNE 

Hovedutvalg for drift Møtebok 
Møtedato: 

11.12.2018 

Arkivsaksnr: 

18/3270 

Sak nr: 

68/18 

Saksbehandler: 

Torny Dahlø Sørlie 

Arkivkode: 

202 A62 

Gradering: 

  

 

Saken skal behandles i følgende utvalg: 

68/18 Hovedutvalg for drift 11.12.2018 

 

FINANSIERING AV INFRASTRUKTUR TIL DESENTRALISERT SYKEPLEIERUTDANNING I 

ORKDALSREGIONEN  

 

 

Forslag til vedtak: 

 

 Frøya kommune vedtar Orkdalsregionens forslag til finansiering av desentralisert 

sykepleierutdanning. Deltagere er de kommunene som utgjør medlemskommunene i SiO 

pr 1. september 2018. 

 Frøya kommune bidrar med kr. 41.000,- pr. år i tre år, fordelt etter Agdenesmodellen. 

Det søkes årlig om dekning av beløpet via kompetansetilskudd fra fylkesmann. 

 Tiltake finansieres over prosjektnr. 112001, ansvar 1120 –funksjon 285 – a.nr 11503 - kr. 

41.000,- 

 

Vedlegg 1 

 

A. Fordeling av kostnader etter Agdenesmodellen 

B. Eksempel på kostnader ved ressurssenter 

C. Fordeling av opptatte studenter etter hjemstedsadresse 

 

Saksopplysninger:   

 

Fra og med august 2018, er det satt i gang desentralisert sykepleierutdanning i Orkdalsregionen. Dette er et 

treårig løp på fulltid som fører frem til bachelor i sykepleie. NTNU har flyttet ut drøyt 30 studieplasser til 

studiestedene Fillan, Løkken og Kyrksæterøra. Regionrådet i Orkdalsregionen er veldig fornøyd med at dette 

tilbudet har kommet i gang. Det ser ut som at brorparten av de som har startet på studiet har tilhørighet i vår 

region.  

Det har i lengre tid vært jobbet med å få til en desentralisert sykepleierutdanning i Orkdalsregionen. Det har 

ikke vært lett å få til dette før NTNU sa seg villig til å flytte ut plasser til eksterne studiesteder. I november i 

fjor ble det klart at NTNU kom til opprette dette tilbudet med forbehold om at det kom til å bli nok søkere. Det 

ble samtidig tatt kontakt med ressurssentrene for de tre videregående skolene for å høre om de kunne stå som 

teknisk arrangør. Etter en tid kom det et tilbud fra ressurssentrene om å ta ansvar for å legge til rette lokaler for 

studentene.  

Søkningen til studiet var et usikkerhetsmoment helt frem til juni, da vi fikk beskjed om at søkningen var såpass 

god at NTNU bestemte seg for å kjøre i gang tilbud på alle våre tre studiesteder.  

Pr 4. september kommer 22 av 32 studenter fra vår region. Man kunne naturligvis ønsket seg at dette tallet var 

høyere, men dette er et populært studium og det var stor søkning også fra studenter utenfor vår region. 

Når det gjelder finansieringen av dette tilbudet så skulle man ønsket at dette hadde vært klart på et tidligere 

tidspunkt. Siden vi på forhånd ikke visste hvor studentene kom fra, så anbefalte AU og etter hvert regionrådet 

at kostnadene ble fordelt delvis med bruk av næringsfond, og delvis at de ble fordelt etter Agdenesmodellen. 

 



Saknr: 68/18 

NTNU har ansvar for å levere forelesninger i sanntid (videooverføring) fra Trondheim og ut til studiestedene. 

Ressurssentrene ved de videregående skolene er altså teknisk leverandør og kostnadene til dette løses som et 

spleiselag mellom kommunene i Orkdalsregionen. Utgiftene beløper seg på ca kr 200.000,- pr studiested, pr år. 

 

Regionrådet fattet følgende vedtak i sitt møte 14. september 2018: 

Regionrådet bevilger kr 200.000,- fra næringsfondet pr år, over tre år.  

Resterende kr 400.000,- pr år over tre år fordeles etter Agdenesmodellen. 

 

Deltagelse: Alle kommunene i SiO har vært med i debatten om desentralisert sykepleierutdanning gjennom 

helseledernettverket. Det har ikke vært gjort formelle vedtak på hvordan dette tilbudet skulle finansieres.  

Flere av kommunene har søkt om kompetansemidler til desentralisert sykepleierutdanning. Sju kommuner fikk 

tildelt til sammen snaut 1,4 millioner i skjønnsmidler til dette tiltaket. Tildelingen varierer mellom 50 000 og 

400 000 kroner pr kommune. Orkdalsregionen søkte også om midler til å dekke inn infrastruktur for 

utdanningen, men denne ble avslått av Fylkesmannen. Dette fikk vi beskjed om på forsommeren.  

AU i regionrådet vurderte på et tidspunkt å oppfordre de kommunene som har fått skjønnsmidler om å bidra i 

et spleiselag for å dekke infrastrukturen. Dette forslaget ble lagt bort til fordel for det som nå foreligger som 

vedtak.  

 

Man kan kritisere manglende forankring i kommunene av denne saken. Dette kan nok delvis henges på den 

overgangsperioden vi er inne i nå på tampen av vertskommunesamarbeidet med nemd. Initiativet med å få til 

desentralisert sykepleierutdanning startet i SiO og helseledernettverket.  

 

 

Vurdering: 

 

Opprinnelig ønsket kommunene at dette tilbudet skulle være et deltids tilbud, og gjerne til allerede ansatte i 

kommunene. Dette har vist seg å være vanskelig å få til. Tilbudet fra NTNU i fjor høst var det eneste konkrete 

tilbudet som forelå. Tilbudet i år ble kjørt gjennom Samordna Opptak. Når tidligere Hist har hatt tilbud ute i 

kommunene, så ble dette kjørt gjennom et lokalt opptak. Dette gjorde muligens at grensen for å komme inn ble 

høyere.   

Ved studiestart så var 10 av 11 plasser på Fillan besatt av lokale søkere. 

 

Det var en noe lavere andel lokale studenter på Løkken og Kyrksæterøra, noe som mest skyldes geografi. Pr. d. 

dato har Frøya 2 studenter, en tredje student bor på Hitra, men jobber på Frøya. Fire studenter kommer fra 

andre kommuner enn Frøya / Hitra.    

Alt i alt så vurderes dette tilbudet til å være positivt for Orkdalsregionen som helhet og at det forhåpentligvis 

vil avhjelpe sykepleiermangelen til en viss grad. I tillegg er det viktig å fortsette arbeidet med den generelle 

rekrutteringen av sykepleiere.  

 

Når det gjelder finansieringen så er konklusjonen at dette med sykepleierutdanning er en felles kollektiv 

oppgave for Orkdalsregionen og at kostnadene fordeles mellom kommunene. Alt tatt i betraktning så er 

vurderingen at dette tilbudet tilfører Orkdalsregionen flere sykepleiere enn om vi ikke hadde hatt dette tilbudet i 

vår region. Det er også vår vurdering at man må se litt stort på hvor studentene kommer fra geografisk, og 

heller se på dette som en mulighet til å gi studentene gode jobbtilbud når de er ferdig med studieløpet. 

 

Forslag til vedtak: 

Frøya kommune vedtar Orkdalsregionens forslag til finansiering av desentralisert sykepleierutdanning. 

Deltagere er de kommunene som utgjør medlemskommunene i SiO       pr 1. september 2018. 

Finansiering av kommunens andel på kr. 41.000,- forslås i 2018 tatt fra kompetansetilskuddet for desentralisert 

sykepleierutdanning. Det søkes resterende år om tilsvarende tilskudd fra fylkesmann.  

 

 

Økonomiske konsekvenser: 

 

Belastes prosjektnr. 112001, ansvar 1120 –funksjon 285 – a.nr 11503 - kr. 41.000,- 

 



Saknr: 69/18 

FRØYA KOMMUNE 

Hovedutvalg for drift Møtebok 
Møtedato: 

11.12.2018 

Arkivsaksnr: 

18/3302 

Sak nr: 

69/18 

Saksbehandler: 

Mona Perline Åsen 

Arkivkode: 

430 

Gradering: 

  

 

Saken skal behandles i følgende utvalg: 

69/18 Hovedutvalg for drift 11.12.2018 

 

SØKNAD OM DISPENSASJON FRA UTDANNINGSKRAVET DYRØY OPPVEKSTSENTER AVD. 

BARNEHAGE 

 

 

Forslag til vedtak: 

 

1. Hovedutvalg for drift innvilger dispensasjon fra utdanningskravet for Wenche Løhre f. 16.05.70 

for perioden 01.12.08 – 30.11.19. 

2. Videre dispensasjon kan ikke påregnes, og det oppfordres til å stimulere til kompetanseheving 

blant ansatte. 

 

Vedlegg: 

 

1. Søknad om midlertidig dispensasjon fra utdanningskrav. 

 

Saksopplysninger:   

 

Dyrøy oppvekstsenter avdeling barnehage søker om midlertidig dispensasjon i utdanningskravet for pedagogisk 

leder for perioden 01.12.18 – 13.01.20. 

Stillingen har vært utlyst i henhold til kommunens krav. 

 

Wenche har jobbet ved Dyrøy oppvekstsenter avdeling barnehage i flere år, og har i flere perioder fungert som 

pedagogisk leder. 

Randi Gaustad vil fungere som veileder. 

 

I henhold til «Forskrift om pedagogisk bemanning og dispensasjon i barnehager» kan kommunen innvilge 

dispensasjon fra utdanningskravet for pedagogisk leder for inntil et år av gangen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Forskrift om pedagogisk bemanning og dispensasjon i barnehager 

 

§ 1.Norm for pedagogisk bemanning 

Barnehagen skal ha en forsvarlig pedagogisk bemanning. 

Barnehagen skal ha minst én pedagogisk leder per syv barn under tre år og én pedagogisk leder per 14 

barn over tre år. Ett barn til utløser krav om en ny fulltidsstilling som pedagogisk leder. Barn regnes for å 

være over tre år fra og med august det året de fyller tre år. 



Saknr: 69/18 

Styrerens tid til administrasjon og ledelse skal ikke inngå i beregningen av normen for pedagogisk 

bemanning. 

I barnehager der over halvparten av barna har avtalt kortere oppholdstid enn seks timer per dag, skal 

omregnede heltidsplasser legges til grunn i beregningen av normen for pedagogisk bemanning etter andre 

ledd. 

 

§ 3.Midlertidig dispensasjon fra utdanningskravet og kravet om norskferdigheter 

Kommunen kan innvilge dispensasjon fra utdanningskravet for styrer og pedagogisk leder for inntil ett 

år om gangen, dersom barnehageeier søker om det, stillingen det søkes dispensasjon for har vært offentlig 

utlyst og det ikke har meldt seg kvalifisert søker. 

Kommunen kan innvilge dispensasjon fra kravet om norskferdigheter for personer med utenlandske 

yrkeskvalifikasjoner som styrer eller pedagogisk leder, dersom barnehageeier søker om det, stillingen det 

søkes dispensasjon for har vært offentlig utlyst og det ikke har meldt seg kvalifisert søker. 

Dispensasjon gjelder den personen det søkes dispensasjon for og til en bestemt stilling i en bestemt 

barnehage. 

 

 

Vurdering: 

 

Søknad fra Dyrøy oppvekstsenter avdeling barnehage er for perioden 01.12.18 – 13.01.20. Kommunen har ikke 

anledning til å gi dispensasjon ut over et år i gangen, perioden det gis dispensasjon for settes derfor til 01.12.08 

– 30.11.19 

Dispensasjoner fra utdanningskravet er for øvrig ikke ønskelig i lengden, og det bes derfor om at Dyrøy 

oppvekstsenter avdeling barnehage stimulerer til kompetansehevning blant sine ansatte. 

Frøya kommune har ingen innvendinger i forhold til å innvilge dispensasjon fra utdanningskravet for Wenche 

Løhre.  

 



Saknr: 70/18 

FRØYA KOMMUNE 

Hovedutvalg for drift Møtebok 
Møtedato: 

11.12.2018 

Arkivsaksnr: 

18/3267 

Sak nr: 

70/18 

Saksbehandler: 

Siv-Tove Skarshaug 

Arkivkode: 

033 

Gradering: 

  

 

Saken skal behandles i følgende utvalg: 

70/18 Hovedutvalg for drift 11.12.2018 

 

MØTEPLAN 1. HALVÅR 2019  

 

 

Forslag til vedtak: 

 

Møteplan 1. halvår 2019 
 
 

Utvalg Januar Februar Mars April Mai Juni 

KST 31.01 28.02 28.02 

 

25.04 23.05 20.06 

FSK 08.01 

22.01 

05.02 

 

   05.03 

   19.03 

02.04  

16.04  

 

07.05 

28.05 

11.06 

 

HFF 12.01 09.02 16.03 20.04 11.05 15.06 

HFD 15.01 12.02 12.03 09.04 14.05 18.06 

KU             

ER             

KBR             

FUR             

 

 

 Felles formannskapsmøte med Trondheim og Hitra kommuner  

 

*1) Kommunestyrets møter holdes på  Torsdager med møtestart  kl. 10.00 

*2)  Formannskapets møter holdes på Tirsdager med møtestart kl. 09.00 

 

*3)  Hovedutvalg for drift holdes på   Tirsdager med møtestart  kl. 09.00  

*4 Hovedutvalg for forvaltning   Torsdager med møtestart  kl. 09.00  

 

*5) Eldreråd    Mandager med møtestart kl. 10.00 

*6) Kommunalt brukerråd   Mandager med møtestart kl. 09.00 

*7) FUR      Mandager med møtestart kl. 15.30 

 

Ved behandling av spesielle tema kan tidspunkt for møtestart bli justert.  

Avvik fra Frøya Herredshus som møtested vil fremgå av innkalling og kunngjøres særskilt.  

 

 

 



Saknr: 71/18 

FRØYA KOMMUNE 

Hovedutvalg for drift Møtebok 
Møtedato: 

11.12.2018 

Arkivsaksnr: 

18/3348 

Sak nr: 

71/18 

Saksbehandler: 

Siv-Tove Skarshaug 

Arkivkode: 

033 

Gradering: 

  

 

Saken skal behandles i følgende utvalg: 

71/18 Hovedutvalg for drift 11.12.2018 

 

ORIENTERING/SPØRRERUNDE  

 

 

Jordmoravtalen  

Drift ressurser med mere BAM 

Status ressurskrevende brukere 

Oppvekst 



 

 

SAKSFRAMLEGG 
 

Saksbehandler:  Siv-Tove Skarshaug Arkiv: 033  

Arkivsaksnr.: 18/3349    

 

Saken skal behandles i følgende utvalg: 

Hovedutvalg for drift 

 

GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTET 20.11.18  

 

 

Forslag til vedtak: 

 

Protokoll fra møtet 20.11.18 godkjennes som framlagt. 

 

 

Vedlegg: 

 

Protokoll fra møtet 20.11.18 

 

 

 

 



















 

 

SAKSFRAMLEGG 
 

Saksbehandler:  Thomas Sandvik Arkiv: T51  

Arkivsaksnr.: 18/3260    

 

Saken skal behandles i følgende utvalg: 

Hovedutvalg for drift 

 

VEGLYS BEINSKARDET  

 

 

Vedtak: 

Forslag til vedtak: 

Hovedutvalg for drift opphever vedtak av 15.10.13 i sak 48/13 når det gjelder avsetning til 

fremtidige driftsutgifter til veglys, 5000 kr pr tomtesalg. 

  

Fondet, som har saldo på kr 246 787 overføres til prosjekt 551314 boligområdet Beinskardet, 

slik at det inngår i finansieringen i den videre utbygningen av boligfeltet. 

 

 

 

Vedlegg: 

Saksprotokoll hovedutvalget for drift 15.10.2013 

 

Saksopplysninger:   

I sak 48/13 15.10.2013 vedtok hovedutvalg for drift tomteprisen i Beinskardet boligfelt. I 

forbindelse med dette vedtaket var det inkludert i tomteprisen, en avsettelse på 5 000 kr pr 

tomt til fremtidig driftsutgifter til veglysene i boligfeltet. 

 

Saldo på dette fondet er pr 23.11.18 kr 246 787 

 

Vurdering: 

Kommunens revisor har i forbindelse med revisjon av kommunens regnskap kommet med 

følgende uttalelse om bruken av disse midlene: 

Salg av tomter er investeringsinntekter. Disse inntektene kan budsjetteres som rene 

investeringsinntekter til bruk i det året inntektene kommer, dvs. som finansiering av 

investeringsutgifter (ikke nødvendig å angi hva) eller de kan settes av til ubundne 

investeringsfond. 

 

Slik jeg leser saken, må utgiftene nevnt til veglys, være investeringsutgifter til vei, 

altså utbygging av veg frem til tomtene og oppsetting av veglys. 

 

Det er ingen mulighet til å bruke inntekter fra tomtesalg i driftsregnskapet og det kan 

derfor heller ikke være snakk om driftsutgifter i denne sammenhengen slik jeg ser det. 

Dersom det skulle ha vært tanken i vedtaket, har hovedutvalget gjort et vedtak som 

ikke er korrekt og som ikke er mulig å gjennomføre. 



 

Rådmann foreslår at hovedutvalg for drift opphever vedtak av 15.10.13 i sak 48/13 når det 

gjelder avsetning til fremtidige driftsutgifter til veglys, 5000 kr pr tomtesalg. 

  

Fondet, som har saldo på kr 246 787 overføres til prosjekt 551314 boligområdet Beinskardet, 

slik at det inngår i finansieringen i den videre utbygningen av boligfeltet. 

 

I forbindelse med utbygningen på Beinskardet har kommunen to prosjekter, 551314 

boligområdet Beinskardet, som har en saldo kr 369 455, midlene kommer fra tomtesalg i 

Beinskardet. Det andre prosjektet er 551526 prosjektering vei, vann og avløp Beinskardet 3, 

og har en disponible saldo på kr 3 842 585,40 

 

Ny saldo på den konto som blir belastet: Prosjekt boligområdet Beinskardet 616 242 kr 

 

 

 

 





 

 

SAKSFRAMLEGG 
 

Saksbehandler:  Torny Dahlø Sørlie Arkiv: 202 A62  

Arkivsaksnr.: 18/3270    

 

Saken skal behandles i følgende utvalg: 

Hovedutvalg for drift 

 

FINANSIERING AV INFRASTRUKTUR TIL DESENTRALISERT 

SYKEPLEIERUTDANNING I ORKDALSREGIONEN  

 

Forslag til vedtak: 

 

 Frøya kommune vedtar Orkdalsregionens forslag til finansiering av desentralisert 

sykepleierutdanning. Deltagere er de kommunene som utgjør medlemskommunene i SiO 

pr 1. september 2018. 

 Frøya kommune bidrar med kr. 41.000,- pr. år i tre år, fordelt etter Agdenesmodellen. 

Det søkes årlig om dekning av beløpet via kompetansetilskudd fra fylkesmann. 

 Tiltake finansieres over prosjektnr. 112001, ansvar 1120 –funksjon 285 – a.nr 11503 - kr. 

41.000,- 

 

 

Vedlegg 1 

A. Fordeling av kostnader etter Agdenesmodellen 

B. Eksempel på kostnader ved ressurssenter 

C. Fordeling av opptatte studenter etter hjemstedsadresse 

 

Saksopplysninger:   

 

Fra og med august 2018, er det satt i gang desentralisert sykepleierutdanning i 

Orkdalsregionen. Dette er et treårig løp på fulltid som fører frem til bachelor i sykepleie. 

NTNU har flyttet ut drøyt 30 studieplasser til studiestedene Fillan, Løkken og Kyrksæterøra. 

Regionrådet i Orkdalsregionen er veldig fornøyd med at dette tilbudet har kommet i gang. Det 

ser ut som at brorparten av de som har startet på studiet har tilhørighet i vår region.  

Det har i lengre tid vært jobbet med å få til en desentralisert sykepleierutdanning i 

Orkdalsregionen. Det har ikke vært lett å få til dette før NTNU sa seg villig til å flytte ut 

plasser til eksterne studiesteder. I november i fjor ble det klart at NTNU kom til opprette 

dette tilbudet med forbehold om at det kom til å bli nok søkere. Det ble samtidig tatt kontakt 

med ressurssentrene for de tre videregående skolene for å høre om de kunne stå som teknisk 

arrangør. Etter en tid kom det et tilbud fra ressurssentrene om å ta ansvar for å legge til rette 

lokaler for studentene.  

Søkningen til studiet var et usikkerhetsmoment helt frem til juni, da vi fikk beskjed om at 

søkningen var såpass god at NTNU bestemte seg for å kjøre i gang tilbud på alle våre tre 

studiesteder.  



Pr 4. september kommer 22 av 32 studenter fra vår region. Man kunne naturligvis ønsket seg 

at dette tallet var høyere, men dette er et populært studium og det var stor søkning også fra 

studenter utenfor vår region. 

Når det gjelder finansieringen av dette tilbudet så skulle man ønsket at dette hadde vært klart 

på et tidligere tidspunkt. Siden vi på forhånd ikke visste hvor studentene kom fra, så anbefalte 

AU og etter hvert regionrådet at kostnadene ble fordelt delvis med bruk av næringsfond, og 

delvis at de ble fordelt etter Agdenesmodellen. 

 

NTNU har ansvar for å levere forelesninger i sanntid (videooverføring) fra Trondheim og ut 

til studiestedene. Ressurssentrene ved de videregående skolene er altså teknisk leverandør og 

kostnadene til dette løses som et spleiselag mellom kommunene i Orkdalsregionen. Utgiftene 

beløper seg på ca kr 200.000,- pr studiested, pr år. 

 

Regionrådet fattet følgende vedtak i sitt møte 14. september 2018: 

Regionrådet bevilger kr 200.000,- fra næringsfondet pr år, over tre år.  

Resterende kr 400.000,- pr år over tre år fordeles etter Agdenesmodellen. 

 

Deltagelse: Alle kommunene i SiO har vært med i debatten om desentralisert 

sykepleierutdanning gjennom helseledernettverket. Det har ikke vært gjort formelle vedtak på 

hvordan dette tilbudet skulle finansieres.  

Flere av kommunene har søkt om kompetansemidler til desentralisert sykepleierutdanning. Sju 

kommuner fikk tildelt til sammen snaut 1,4 millioner i skjønnsmidler til dette tiltaket. 

Tildelingen varierer mellom 50 000 og 400 000 kroner pr kommune. Orkdalsregionen søkte 

også om midler til å dekke inn infrastruktur for utdanningen, men denne ble avslått av 

Fylkesmannen. Dette fikk vi beskjed om på forsommeren.  

AU i regionrådet vurderte på et tidspunkt å oppfordre de kommunene som har fått 

skjønnsmidler om å bidra i et spleiselag for å dekke infrastrukturen. Dette forslaget ble lagt 

bort til fordel for det som nå foreligger som vedtak.  

 

Man kan kritisere manglende forankring i kommunene av denne saken. Dette kan nok delvis 

henges på den overgangsperioden vi er inne i nå på tampen av vertskommunesamarbeidet med 

nemd. Initiativet med å få til desentralisert sykepleierutdanning startet i SiO og 

helseledernettverket.  

 

 

Vurdering: 

 

Opprinnelig ønsket kommunene at dette tilbudet skulle være et deltids tilbud, og gjerne til 

allerede ansatte i kommunene. Dette har vist seg å være vanskelig å få til. Tilbudet fra NTNU 

i fjor høst var det eneste konkrete tilbudet som forelå. Tilbudet i år ble kjørt gjennom 

Samordna Opptak. Når tidligere Hist har hatt tilbud ute i kommunene, så ble dette kjørt 

gjennom et lokalt opptak. Dette gjorde muligens at grensen for å komme inn ble høyere.   

Ved studiestart så var 10 av 11 plasser på Fillan besatt av lokale søkere. 

 

Det var en noe lavere andel lokale studenter på Løkken og Kyrksæterøra, noe som mest 

skyldes geografi. Pr. d. dato har Frøya 2 studenter, en tredje student bor på Hitra, men jobber 

på Frøya. Fire studenter kommer fra andre kommuner enn Frøya / Hitra.    



Alt i alt så vurderes dette tilbudet til å være positivt for Orkdalsregionen som helhet og at det 

forhåpentligvis vil avhjelpe sykepleiermangelen til en viss grad. I tillegg er det viktig å 

fortsette arbeidet med den generelle rekrutteringen av sykepleiere.  

 

Når det gjelder finansieringen så er konklusjonen at dette med sykepleierutdanning er en felles 

kollektiv oppgave for Orkdalsregionen og at kostnadene fordeles mellom kommunene. Alt 

tatt i betraktning så er vurderingen at dette tilbudet tilfører Orkdalsregionen flere sykepleiere 

enn om vi ikke hadde hatt dette tilbudet i vår region. Det er også vår vurdering at man må se 

litt stort på hvor studentene kommer fra geografisk, og heller se på dette som en mulighet til å 

gi studentene gode jobbtilbud når de er ferdig med studieløpet. 

 

Forslag til vedtak: 

Frøya kommune vedtar Orkdalsregionens forslag til finansiering av desentralisert 

sykepleierutdanning. Deltagere er de kommunene som utgjør medlemskommunene i SiO       

pr 1. september 2018. 

Finansiering av kommunens andel på kr. 41.000,- forslås i 2018 tatt fra kompetansetilskuddet 

for desentralisert sykepleierutdanning. Det søkes resterende år om tilsvarende tilskudd fra 

fylkesmann.  

 

 

Økonomiske konsekvenser: 

 

Belastes prosjektnr. 112001, ansvar 1120 –funksjon 285 – a.nr 11503 - kr. 41.000,- 

 

 

 

 



Vedlegg 1 

A. Bidragene fra hver enkelt kommune pr år fordelt etter Agdenesmodellen: 

Rindal 17 000 

Hemne 32 000 

Snillfjord 10 000 

Hitra 35 000 

Frøya 41 000 

Agdenes 16 000 

Meldal 30 000 

Orkdal 83 000 

Skaun 56 000 

Rennebu 21 000 

Surnadal 44 000 

Halsa 15 000 

Sum 400 000 
 

 

B. Eksempel fra ressurssenteret ved Hemne videregående skole på kostnader: 

 

 

 

C. Fordeling av opptatte studenter etter hjemstedsadresse pr. september 2018 

 

 

Driftskostnader Per år

Husleie, Sagatun 57 820                

Faste kostnader, strøm mm 7 000                  

Leie fiber 12 000                

Renhold, lønn 31 200                

IT-support 9 600                  

Adm. kostnader 48 000                

Skriver 2 736                  

Innkjøp utstyr fordelt over 3 år 14 028                

Diverse kostander 17 000                

SUM kostnader, årlig 199 384              

Sykpleie 2018 høst Hemne 6600 SUNNDALSØRA

Sykpleie 2018 høst Hemne 7200 KYRKSÆTERØRA

Sykpleie 2018 høst Hemne 7372 GLÅMOS

Sykpleie 2018 høst Hemne 7336 MELDAL

Sykpleie 2018 høst Hemne 7300 ORKANGER

Sykpleie 2018 høst Hemne 7234 LER

Sykpleie 2018 høst Hemne 7517 HELL

Sykpleie 2018 høst Hemne 7203 VINJEØRA

Sykpleie 2018 høst Hemne 7300 ORKANGER



 

 

Sykpleie 2018 høst Hitra 7357 SKAUN

Sykpleie 2018 høst Hitra 7242 KNARRLAGSUND

Sykpleie 2018 høst Hitra 7250 MELANDSJØ

Sykpleie 2018 høst Hitra 7270 DYRVIK

Sykpleie 2018 høst Hitra 7260 SISTRANDA

Sykpleie 2018 høst Hitra 7242 KNARRLAGSUND

Sykpleie 2018 høst Hitra 7243 KVENVÆR

Sykpleie 2018 høst Hitra 2943 ROGNE

Sykpleie 2018 høst Hitra 7241 ANSNES

Sykpleie 2018 høst Hitra 7280 SULA

Sykpleie 2018 høst Hitra 7246 SANDSTAD

Sykpleie 2018 høst Meldal 7340 OPPDAL

Sykpleie 2018 høst Meldal 7320 FANNREM

Sykpleie 2018 høst Meldal 7332 LØKKEN VERK

Sykpleie 2018 høst Meldal 7310 GJØLME

Sykpleie 2018 høst Meldal 7079 FLATÅSEN

Sykpleie 2018 høst Meldal 7336 MELDAL

Sykpleie 2018 høst Meldal 7288 SOKNEDAL

Sykpleie 2018 høst Meldal 7334 STORÅS

Sykpleie 2018 høst Meldal 7327 SVORKMO

Sykpleie 2018 høst Meldal 7327 SVORKMO

Sykpleie 2018 høst Meldal 7045 TRONDHEIM



 

 

SAKSFRAMLEGG 
 

Saksbehandler:  Mona Perline Åsen Arkiv: 430  

Arkivsaksnr.: 18/3302    

 

Saken skal behandles i følgende utvalg: 

Hovedutvalg for drift 

 

SØKNAD OM DISPENSASJON FRA UTDANNINGSKRAVET DYRØY 

OPPVEKSTSENTER AVD. BARNEHAGE 

 

 

Forslag til vedtak: 

 

1. Hovedutvalg for drift innvilger dispensasjon fra utdanningskravet for Wenche Løhre 

f. 16.05.70 for perioden 01.12.08 – 30.11.19. 

2. Videre dispensasjon kan ikke påregnes, og det oppfordres til å stimulere til 

kompetanseheving blant ansatte. 

 

 

Vedlegg: 

1. Søknad om midlertidig dispensasjon fra utdanningskrav. 

 

Saksopplysninger:   
Dyrøy oppvekstsenter avdeling barnehage søker om midlertidig dispensasjon i 

utdanningskravet for pedagogisk leder for perioden 01.12.18 – 13.01.20. 

Stillingen har vært utlyst i henhold til kommunens krav. 

 

Wenche har jobbet ved Dyrøy oppvekstsenter avdeling barnehage i flere år, og har i flere 

perioder fungert som pedagogisk leder. 

Randi Gaustad vil fungere som veileder. 

 

I henhold til «Forskrift om pedagogisk bemanning og dispensasjon i barnehager» kan 

kommunen innvilge dispensasjon fra utdanningskravet for pedagogisk leder for inntil et år av 

gangen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Forskrift om pedagogisk bemanning og dispensasjon i barnehager 

 

§ 1.Norm for pedagogisk bemanning 



Barnehagen skal ha en forsvarlig pedagogisk bemanning. 

Barnehagen skal ha minst én pedagogisk leder per syv barn under tre år og én 

pedagogisk leder per 14 barn over tre år. Ett barn til utløser krav om en ny fulltidsstilling 

som pedagogisk leder. Barn regnes for å være over tre år fra og med august det året de 

fyller tre år. 

Styrerens tid til administrasjon og ledelse skal ikke inngå i beregningen av normen for 

pedagogisk bemanning. 

I barnehager der over halvparten av barna har avtalt kortere oppholdstid enn seks 

timer per dag, skal omregnede heltidsplasser legges til grunn i beregningen av normen for 

pedagogisk bemanning etter andre ledd. 

 

§ 3.Midlertidig dispensasjon fra utdanningskravet og kravet om norskferdigheter 

Kommunen kan innvilge dispensasjon fra utdanningskravet for styrer og pedagogisk 

leder for inntil ett år om gangen, dersom barnehageeier søker om det, stillingen det søkes 

dispensasjon for har vært offentlig utlyst og det ikke har meldt seg kvalifisert søker. 

Kommunen kan innvilge dispensasjon fra kravet om norskferdigheter for personer med 

utenlandske yrkeskvalifikasjoner som styrer eller pedagogisk leder, dersom barnehageeier 

søker om det, stillingen det søkes dispensasjon for har vært offentlig utlyst og det ikke har 

meldt seg kvalifisert søker. 

Dispensasjon gjelder den personen det søkes dispensasjon for og til en bestemt stilling i 

en bestemt barnehage. 

 

 

Vurdering: 

Søknad fra Dyrøy oppvekstsenter avdeling barnehage er for perioden 01.12.18 – 13.01.20. 

Kommunen har ikke anledning til å gi dispensasjon ut over et år i gangen, perioden det gis 

dispensasjon for settes derfor til 01.12.08 – 30.11.19 

Dispensasjoner fra utdanningskravet er for øvrig ikke ønskelig i lengden, og det bes derfor 

om at Dyrøy oppvekstsenter avdeling barnehage stimulerer til kompetansehevning blant sine 

ansatte. 

Frøya kommune har ingen innvendinger i forhold til å innvilge dispensasjon fra 

utdanningskravet for Wenche Løhre.  

 

 

 

 



FRØYA KOMMUNE
- r a T t (. ' i; i"i .^l , y l (^1 fi

Søknadsskjema for midlertidig dispensasjon frå norm for pedagogisk
bemanning og midlertidig dispensasjon frå utdanningskravet

Barnehagens navn: Dyrøy oppvekstsenter
Adresse: Seterveien 11, 7273 Norddyrøy
Søknaden gjelder pedagogisk leder: styrer: D

Gjelder frå dato: 1/12-18 til dato: 13/1-20

Stillingsstørrelse: 100%^
Søknaden gjelder:

QMidlertidig dispensasjon § 2 i forskrift om pedagogisk bemanning og dispensasjon
i barnehager, midlertidig dispensasjon frå norm for pedagogisk bemanning
ØMidlerttdig dispensasjon § 3 i forskrift om pedagogisk bemanning og dispensasjon
i barnehager, midlertidig dispensasjon frå utdanningskravet

Søknaden gjelder for et år av gangen etter at stillingen har vært offentlig utlyst 2 ganger,
og det ikke har meldt seg kvalifisert søkere.

Stillingen har vært utlyst i følgende aviser/ hjemmeside /internett med mer:
Frøya kommunes nettsider og jobbnorge. no

Navn på søker på den det søkes for: Wenche Løhre Født: 160570

Utdannelse: -

Praksis: Mange år i barnehage og har i flere perioder fungert som pedagogisk leder

Ved midlertidige dispensasjoner skal personen det søkes for ha regelmessig pedagogisk veiledning.
Navn på føreskolelærer, som har fått delegert veiledningsansvaret:
Randi Gaustad

^ITOM. ^3>/U~ \^
Sted, dato'

^^^Lj6^-14-^
underskrift av styrer i barnehagen

Søknaden sendes til Frova kommune v/ kommunalsjef
Godkjenningsmyndiehet for dispensasjonsseknader er Houedutvalg for drift



FRØYA KOMMUNE
i< r att og rnanpjola

Svarskjema til søknad om midlertidig dispensasjon frå norm for pedagogisk
bemanning og midlertidig dispensasjon frå utdanningskravet

Svaret gjelder:

Barnehagens navn:

Navn på den det søkes dispensasjon for:
pedagogisk leder: D styrer: D
Gjelder frå dato: til dato:

Stillingsstørrelse:

Etter en samlet vurdering av den reelle kompetansen til den det søkes dispensasjon for
blir søknaden herved:

Godkjent: Ikke godkjent: D

Søknaden er fremmet i møte i Hovedutvatg for drift den.

Sted, dato Underskrift Kommunalsjeffor oppvekst
(Hovedutvalgsleder dersom det gjelder styrerfunksjon)



 

 

SAKSFRAMLEGG 
 

Saksbehandler:  Siv-Tove Skarshaug Arkiv: 033  

Arkivsaksnr.: 18/3267    

 

Saken skal behandles i følgende utvalg: 

Hovedutvalg for drift 

 

MØTEPLAN 1. HALVÅR 2019  

 

 

Forslag til vedtak: 

Møteplan 1. halvår 2019 
 
 

Utvalg Januar Februar Mars April Mai Juni 

KST 31.01 28.02 28.02 

 

25.04 23.05 20.06 

FSK 08.01 

22.01 

05.02 

 

   05.03 

   19.03 

02.04  

16.04  

 

07.05 

28.05 

11.06 

 

HFF 12.01 09.02 16.03 20.04 11.05 15.06 

HFD 15.01 12.02 12.03 09.04 14.05 18.06 

KU       

ER       

KBR       

FUR       
 

 

 Felles formannskapsmøte med Trondheim og Hitra kommuner  

 

*1) Kommunestyrets møter holdes på  Torsdager med møtestart  kl. 10.00 

*2)  Formannskapets møter holdes på Tirsdager med møtestart kl. 09.00 

 

*3)  Hovedutvalg for drift holdes på   Tirsdager med møtestart  kl. 09.00  

*4 Hovedutvalg for forvaltning   Torsdager med møtestart  kl. 09.00  

 

*5) Eldreråd    Mandager med møtestart kl. 10.00 

*6) Kommunalt brukerråd   Mandager med møtestart kl. 09.00 

*7) FUR      Mandager med møtestart kl. 15.30 

 

Ved behandling av spesielle tema kan tidspunkt for møtestart bli justert.  

Avvik fra Frøya Herredshus som møtested vil fremgå av innkalling og kunngjøres særskilt.  

 

 

 

 



 

 

 



 

 

SAKSFRAMLEGG 
 

Saksbehandler:  Siv-Tove Skarshaug Arkiv: 033  

Arkivsaksnr.: 18/3348    

 

Saken skal behandles i følgende utvalg: 

Hovedutvalg for drift 

 

ORIENTERING/SPØRRERUNDE  

 

 

 

Jordmoravtalen  

Drift ressurser med mere BAM 

Status ressurskrevende brukere 

Oppvekst 
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